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Nr. 212  BRIEF VAN DE STAATSSECRETARIS VAN ECONOMISCHE ZAKEN 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 1 juli 2013 

Op 16 mei jl. is een motie1 van uw Kamer aangenomen die de regering 
verzoekt een algeheel verbod af te kondigen op de verkoop van neonicoti-
noïden aan particulieren, zowel als bestrijdingsmiddel als biocide. Met 
deze brief informeer ik u over de uitvoering van deze motie voor wat 
betreft de bestrijdingsmiddelen. 
De Staatssecretaris van I&M zal uw Kamer separaat informeren over 
uitvoering van de motie met betrekking tot het onderdeel biociden. 

Voor wat betreft gewasbeschermingsmiddelen heb ik een aanvang 
gemaakt met de uitvoering van de motie, door de implementatie van 
Europese besluitvorming (Uitvoeringsverordening EU nr. 485/2013) met 
betrekking tot de toelating van een drietal neonicotinoïden, te weten 
imidacloprid, thiamethoxam en clothianidin als gewasbescher-
mingsmiddel. In deze EU-verordening staat ook een verbod opgenomen 
op particulier gebruik van middelen die bovengenoemde neonicotinoïden 
bevatten. Dit verbod wordt nationaal geïmplementeerd. 

Voor de andere twee neonicotinoïden, te weten thiacloprid en aceta-
miprid, loopt een herbeoordeling door de Europese Autoriteit voor 
Voedselveiligheid (EFSA). Ik heb de Europese Commissie per brief 
aangespoord om vaart te zetten achter deze herbeoordeling. 

Naar aanleiding van het Algemeen Overleg over Bijensterfte op 16 mei 
jl.(Kamerstuk 27 858, nr. 161) heb ik het Ctgb gevraagd de twee door EFSA 
nog te beoordelen neonicotinoïden nationaal versneld te bezien met het 
oog op het risico voor bijen. 
Overigens zijn in Nederland geen middelen op basis van acetamiprid, 
toegelaten voor particulier gebruik. 

1 Motie van het lid Ouwehand, Kamerstuk 27 858, nr. 151

 
 
 
 
kst-27858-212
ISSN 0921 - 7371
’s-Gravenhage 2013 Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, 27 858, nr. 212 1



Voorts bezie ik hoe de uitvoeringsproblematiek met het oog op de interne 
markt kan worden opgelost. 

De staatssecretaris van Economische Zaken, 
S.A.M. Dijksma
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